

## 幼儿园园长职位要求 Kindergarten Principal Position Requirements

- 1.具有中国国籍，能够说流利的中文和英文 Chinese Citizenship, Fluent in Chinese and English
- 2.三年及以上蒙特梭利教学经验 Three Year or More Montessori Education Experience
- 3.能够系统性的对老师进行相关专业培训  
Can Provide Systematic Professional Training for Teachers
- 4.有国际高端园所的工作经验，优先考虑有管理运营经验的园长  
Have International High-End Kindergarten Work Experience, Priority Consideration will be Given to Principals with Management and Operations Experience
- 5.有意向在重庆定居工作 Intention to Settle and Work in Chongqing

### 项目背景介绍 Project Background

- 1.园所初步设计为 12 个班级，坐落于高端小区内，周边成熟校区林立  
Initial Plan for 12 Classes Located in High-End Residential Subdivisions Surrounding by Mature Campuses
- 2.园所目前为清水房，完全可以根据园长的教学理念进行装修和设计  
Kindergarten Campus is Currently Rough Finish, Can be Fully Designed and Decorated Based on Principal's Teaching Philosophy
- 3.董事会愿意给予幼儿园园长充分的教学自主权和管理自主权，在运营成功后愿意给予分红权和股份，在后期有意向开办连锁高端幼儿园  
The Board is Willing to Give Kindergarten Principal Sufficient Teaching Autonomy and Management Autonomy, Willing to Grant Dividends and Shares After Successful Operation, Have Intention Setup High-End Kindergarten Chain in Later State of Development

**工作地点：**重庆（中国） Employment Location: Chongqing, China

**待遇：**基本待遇不低于其在美国的现状，且十分优秀的人选可以考虑其他福利，如携带家人前来重庆生活。如有任何其他待遇方面的要求，可提出沟通。

Compensation: Basic Compensation Not Lower than Current US Compensation, Other Benefits will be Considered for Outstanding Candidates, such as Relocating Families to Chongqing. Any Other Compensation Related Requirements can be Proposed and Mutually Discussed.

### 重庆简介 Chongqing Introduction

百度百科 (Baidu Baike): <http://baike.baidu.com/item/%E9%87%8D%E5%BA%86/23586>

维基百科 (Wikipedia): <https://en.wikipedia.org/wiki/Chongqing>

If interested, email Hao Wu at [hhwu@hotmail.com](mailto:hhwu@hotmail.com)